
 

 

PROTOKOLL STYREMØTE nr 2 
KARMØY HUNDEKLUBB 2024 
ONSDAG 21.02.2024, KARMØY HUNDEKLUBB, SKUDENESHAVN 

Til stede: Morten Sterri, Elisabeth Førland, Tone Høines, Lillian Karin Johannessen, Leif Terje Iversen,  
Meldt fravær: Kine Merete Helle Ærlig, Stephanie Sterri 
Ikke til stede: Ole Opheim, 
 

Grunnet fravær av to styremedlemmer har Leif Terje Iversen stemmerett ved dagens styremøte 

 

Sak nr: Sak: Evt. ansvarlig: 

8/24 Gjennomgang av referat/protokoll fra møte 17.01.2024 
 
-> ingen kommentarer 
 

 
 
 

9/24 Godkjenne referat/protokoll fra møte 17.01.2024 
 
-> signert av de som er til stede. 
 

 

10/24 Økonomi i klubben, Marie gir oss en status på dette 
 
Vi har satt inn penger på utstillingskonto da de første fakturaene er 
kommet. 
 
Regnskap for førjulsrally er klart. Fint overskudd på dette 
arrangementet.  
 
Mangler fremdeles en reiseregning fra ag-klubbshow.  
 
Klubben gikk i minus i 2023, men mindre enn budsjettert negativt 
resultat. 

 

 

 

11/24 Info fra NKK 
 

• Hundens dag 2024: 01. juni 1024 
 
-> ingen arrangement planlagt fra vår side grunnet lite 
oppmøte når vi arrangerer åpen dag og tilsvarende 
arrangementer 
 

• CACIAG status Agilitystevne: 
Søknadsfrist 31. oktober året før stevnet avholdes 
Kan kun tildeles 1 løp (klasse 3, alle størrelser) pr stevne. 
CACIAG kan tildeles 10 arrangementer (10 klubber) pr år 
 

 



 

 

-> ikke aktuelt for oss enda iallefall 
 

• Ny generalsekretær i NKK, Ingvild Bretten Berg. 
 
 

12/24 Siste finpuss av årsmøtepapirer 
 
-> papirer gjennomgått og oppdatert. Ingen andre innkomne saker enn 
styrets egen sak. Lillian purrer på Valgkomitéen og får papirer fra Marie. 
Når papirene er satt sammen sendes de til styret for gjennomlesing før 
de publiseres på hjemmesiden i sin helhet. 
 
 

 
 
 
Lillian 

13/24 Statusoppdatering Skeie/Skudeneshavn 
 

• Skeie:  
blokkene tak over kontainer skal festes i, blir gravd ned denne 
uka. Deretter kan vi begynne å planlegge dugnader for å få 
bygd tak. 
 

• Skudeneshavn: 
vi må få fikset terrassen i Skudenes osv før utstillingen i 
Skudeneshavn i juli. Dugnader må settes opp i løpet av våren. 
 

 

14/24 Eventuelt: 
 

a) Alle rosettene som er bestilt for i år, er nå kommet på plass 
 

b) Det er kjøpt inn 2 laptoper til klubben til arbeid med diverse 
dokumenter og resultatregistrering på stevner etc. 
 

c) Hjemmesiden vår er moden for en oppgradering. Siden er «full» 
og Lillian har måttet slette mye for å i det hele tatt få legge ut 
ny informasjon.  
Lillian har snakket med Stefanie Sprong som administrerer 
hjemmesidene til Haugesund og Omegn Hundeklubb, som sier 
de er fornøyd med sin løsning med nettside inkl nettbutikk hos 
one.com. 
 
-> styret stemmer over om vi skal gå for denne løsningen vi 
også, enstemmig vedtatt.  
Etter årsmøtet tar Lillian tak i hjemmesiden og får flyttet denne 
over til one.com og får bygget opp en ny side. 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lillian 

 DATO NESTE STYREMØTE: styret samles etter 
årsmøtet for å sette dato for neste møte       

 

 


